
Investice do školství a generel školských staveb 

 

Na prosincovém zastupitelstvu v roce 2010 měl pan místostarosta Mouka 

přednášku o tom, jak obvod musí realizovat zásadně malé investice (nejspíš 

chodníky) a jak minulé vedení minimálně investovalo do škol. Přislíbil 

ředitelům škol investice do školských zařízení jako prioritu. 

Jaká je ale realita? 

V minulém volebním období bylo do škol investováno 175 mil. Kč, plus 

přístavba ZŠ Ostrčilova za více než 20 mil. Kč byla těsně před dokončením, 

které proběhlo k 1. 2. 2011. Navíc právě v minulém volebním období byl 

zpracován europrojekt „ 42 multimediálních učeben do 9 základních škol 

v obvodu“ za cca 16 mil Kč, byť k realizaci došlo až v roce 2011. 

Zato rozpočet obvodu na rok 2012 zatím obsahuje 1,45(!) mil. Kč pro školské 

stavby. Slibovaný generel investic do školství, j. dlouhodobý plán investic dle 

priorit včetně plánu financování, taky nikdo neviděl. Kdo by ho taky mohl 

seriózně zpracovat, když jeho původní garanti – ing. Hudec a ing. Šnajdr, byli 

loni vyhozeni z práce. Inu sliby, chyby… 


